
Protokoll

Protokoll fört vid styrelsemöte för PHSS

Datum: 2020-11-25

Plats: Digitalt möte via verktyget teams

Närvarande: Per-Erik Falk, ordförande, Eva Falk, Gerd Svensson, Rolf Svensson, Thorsten 
Tiedt, Katarina Wesche-Söderberg.

§1. Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
Till sekreterare för mötet valdes Per Erik Falk att tillsammans med övriga deltagare skriva 
protokoll. Till justerare valdes Eva Falk och Rolf Svensson. Mötets dagordning godkändes.

§2. Föregående mötesprotokoll.
Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Justering av föregående mötesprotokoll får avvakta
tills dess vi har ett fysiskt möte. Protokollet lades därefter till handlingarna.

§3. Skolsituationen i Uganda/Ndoragi.
Per-Erik Falk har haft kontakt med Specioza. Sista årskursen (form 7) får undervisning. 
Elever och lärare bor på skolan. Osäkert när undervisning för övriga årskurser kan starta. 
Politiska situationen osäker inför stundande presidentval i januari. 

§4. Redogörelse hungersnöd.
Mat har nu delats ut vid två tillfällen. Matsituationen är nu bättre. Byborna har odlat och det 
har varit regnperiod. Endast några få familjer kommer att behöva ha matstöd under december.
Insamlade medel märkta ”barnen” och avsedda för mathjälp överstiger kostnaden för 
majsmjölet. 

§5. Ekonomi
Föreningen har uppnått årets målsättning att samla in och sända 100 000 kr till Ndoragiskolan 
trots att vi inte har kunnat genomföra en del aktiviteter som vi brukar göra. Mathjälp till 
svältande barn i Ndoragi har kostat ca 20 000 kr. Resultatet i sin helhet per den 20 november 
redovisas i bilaga till protokollet. 

§6. Genomförda aktiviteter hittils under året.
Vi har genomfört kaféverksamhet vid ett tillfälle, haft flera lotterier och Thorsten Tiedt har 
odlat och sålt solrosor med framgång. Vi har inte deltagit i loppisar och en del andra 
aktiviteter som vi brukar göra då dessa aktiviteter har varit inställda på grund av pandemin. 

§7. Kommande aktiviteter under resten av året.
Thorsten Tiedt föreslog att Per Erik Falk skulle sända text från medlemsbrev som  
pressmeddelande till Smålandsposten. I övrigt är allt inställt på grund av pandemin.

§8. Framtiden
Per Erik Falk redogjorde för sin tanke att kompetenta personer på plats i Ndoragi bör kunna ta
hand om skolan när stödföreningen inte finns till längre. 



§9. Valberedning 
Eftersom inga utsedda valberedare finns utgör styrelsen valberedning. Styrelsen undersöker 
om det finns personer intresserade av styrelsearbete till nästa styrelsemöte.

§10. Styrelseförslag till årsmöte.
Ordförande påminner om möjligheten att lägga förslag till årsmötet. Förslag måste då finnas 
vid nästa styrelsemöte. 

§11. Övrigt att besluta om.
Rolf Svensson tog upp att styrelsen måste lägga förslag om medlemsavgiftens storlek inför 
årsmötet 2021 för år 2022. Styrelsen beslutar vilket förslag de ska lägga på nästa 
styrelsemöte. Ledmöterna diskuterade en höjning med 50 kr så att medlemsavgiften i så fall 
skulle bli 200 kr/år.

§12. Övriga frågor.
Diskuterades vädjan om bidrag till Ndoragiskolan i kommande medlemsbrev. Vädjan ska bara
gälla skolan och alla bidrag är välkomna.     

§13. Nästa styrelsemöte.
Nästa styrelsemöte bestämdes till onsdag 27 januari kl 16:00.
Plats: Digitalt via verktyget teams. Thorsten Tiedt bjuder in.

Vid protokollet:

Per Erik Falk

Justeras:

Eva Falk Rolf Svensson

Bilaga nästa sida.



Bilaga:

Delårsresultat för insamlingsarbete av Parents Hope Stödförening i Sverige (PHSS)  per den 
20/11 år 2020.

Ingående balans på bankkontot var 875 kr den 1 januari

Intäkter: 

Medlemsavgifter 7 300

Kafeverksamhet    975

Hantverk    110

Lotter o loppis                                 23 585   

Gåvor                       59 925

Elevstöd genom Sylvia                                                      20 005

Gåvor till administration       1 799

Gåvor till Ida-Marias minne    350

Hungrande barn                                                                25 660

Summa                    139 709 (119 704)*

Kostnader:

Bankkostnader 1 180   

Hemsidan 1 288

Utbetalt Ndoragiskolan                             127 135 (107 130)*

Summa                     129 603 

Resultat per den 20 november                                       10 106                                                      

Utgående balans på bankkonto den 20:e november är 9 631 kr. 

Förklaring till utgående balans 875+10106-1350= 9 631 kr. 1 350 kr av årets medlemsavgifter
betalades ut till Ndoragiskolan redan under förra året.    

Avsättning av överskott av medlemsavgifter enligt beslut på årsmötet är för närvarande 
7300-1180-1288= 4 832 kr. 

*Parantesen visar belopp till Ndoragiskolanskolan endast för undervisning, innehåller alltså 
inte elevstödspengar som Sylvia hanterar.


